
Žijeme v Česko-ukrajinské republice. Ladislav
Vrabel okomentoval veřejně dění v EU.
(VIDEO)
- editor007 | 22. května 2024

ČESKO / EU: Ladislav Vrabel okomentoval veřejně z obrazovky ČT dění v Evropské unii,
pojmenoval naprosto bez ostychu věci pravým jménem. Otázky ohledně Ukrajiny, Ruska. EU
je mrtvý projekt, Ukrajina byla do války zatažena Západem, svoboda slova v ČR neexistuje, z
EU se stává kalifát, green deal? Tak to vůbec, zavést euro? Nikdy. Jsem ze 100% pro mír a
dohodu. Předseda hnutí Česká republika na 1. místě! a lídr kandidátky do eurovoleb.

Takhle to ještě nikdo z pozvaných lídrů stran, nebo hnutí upřímně neřekl. Podívejte se na ČT24 21.5.
v čase 15:15. Rozhodně to stojí za to. Bez omáček, bez obalu. Skvělá řeč.

Před rokem a půl šlo k ČT cca 40 000 lidi (včetně bývalé ředitelky zpravodajství ČT Jany
Bobošíkové), kteří požadovali, aby mohl Ladislav Vrabel živé vystoupit v České televizi. Ředitel ČT
raději zavedl speciální, omezený režim a budovy ČT uzamkl s minimem zaměstnanců. Dnes ale 40
000 českých vlastenců vyhrálo!

Rozhovor s Ladislavem Vrabelem, lídrem kandidátky Česká republika na 1. místě!
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